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Závěrečná disciplína - přenášení plastových víček lžicí

Dětský den - KOZINECKÝ BOYARD 2013

Dne 8. 6. 2013 se uskutečnil Dětský den, který pořádalo SDH Kozinec na „Kozím 
vršku“. O uvítání všech soutěžících se postaral Jaromír Chaloupka, který děti skvěle 
naladil pro připravené soutěžní klání.
Dětský den byl pojat v duchu pevnosti Boyard – pod názvem Kozinecký Boyard – kdy 
děti při zápisu (děkujeme za rychlý průběh zápisu Monice Potlukové, Janě Holečko-
vé) byly rozděleny do sedmičlenných družstev podle věku. Děti plnily úkoly, které je 
vedly k získání pokladu. Nejprve musely získat hesla na 9 stanovištích (např. bludiště, 
váhy, hledání v humusu, podlézačka pod lasery, luštění šifer…atp.), které je přivedly  
k získání 3 klíčů, kterými se nominovaly do závěrečné části soutěže o poklad  
v Kozineckém Boyardu. 

Červen 
2013

            .... pokračování na str. 9

Počítání přenesených víček, výměna za bonbóny
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Zastupitelstvo obce

Starostka: Eva Ježková 
Místostarosta: Petr Satrapa 
Členové zastupitelstva:
Ing. Jan Miller, Markéta Pilecká, 
Ing. Daniel Dubský, Ondřej Šrámek, 
Věra Bittnerová, Markéta Šedivá, 
Jaroslav Doubek. Další veřejné 
zasedání zastupitelstva se uskuteč-
ní 24. 9. 2013 od 18:00 hod.  
v zasedací místnosti OÚ.
Další vydání Našich novin najdete 
ve schránce 12. - 13. 9. 2013.

Novinky a informace z obce
1. Novinka pro občany Holubic a Kozince: velkoobjemový odpad, pneu-
matiky a suť na skládku Úholičky ZDARMA
Abychom předešli černým skládkám na našem území, schválilo zastupitelstvo 
obce na veřejném zasedání speciální službu pro občany Holubic a Kozince:  
s platností od 1. července 2013 může každý, kdo má trvalý pobyt v Holubicích 
– Kozinci, prokáže se platným dokladem a číslem popisným svého bydliště, 
bezplatně složit každý rok 0,5 tuny velkoobjemového odpadu, pneumatik a suti 
na skládku v Úholičkách. Po přesáhnutí hranice 0,5 tuny občané hradí doplatek 
dle aktuálního ceníku skládky. 
Provozní doba skládky je pondělí až pátek od 6.30 do 18.00 hodin, v sobotu  
od 8.00 do 12.00 hodin.

2. Co s posečenou trávou?
Důrazně upozorňujeme, že nelze posečenou trávu házet do kontejnerů  
na komunální odpad ani do příkopů podél komunikací! Obec zajišťuje pravi-
delně svoz bioodpadu, do kterého tráva patří. Doporučujeme občanům si  
na obecním úřadě svoz bioodpadu vyřídit.

3. K vysazování mladých stromků na obecní pozemky
Upozorňujeme, že nelze bez dohody s obecním úřadem vysazovat mladé stromky 
na obecní pozemky. Na těchto pozemcích může být do budoucna počítáno  
s nějakým projektem či investiční akcí a stromy by pak bylo nutné odstraňovat.  
A to by byla nejen škoda, ale i zbytečné vícenáklady.                                      EJ

Dne 7. 5. a 4. 6. 2013 se uskutečnila veřejná zasedání obecního zastupitelstva.

Zastupitelstvo obce schválilo:

1. Podání žádosti o dotaci z Programu rozvoje venkova – Přemyslovské Střední 
Čechy - na vybavení zdravotního střediska.
2. Předložený vypracovaný geometrický plán č. 306 – 12/2013, který bude 
podkladem pro uzavření směnné smlouvy s bytovým domem č. p. 75 – 76 v k. ú. 
Kozinec.
3. Dohodu o poskytnutí adresy a užívání prostor v OÚ Holubice pro účely založené 
o.p.s. FrantiCzech.
4. Dodatek č. 2 se společností Regios a. s., který rozšiřuje smlouvu o uložení 
odpadu na skládku přímo od občanů z domácností. Dodatek vstupuje v platnost 
od 1. 7. 2013.
5. Vyhodnocení nabídek na akci: Kanalizační a vodovodní přípojky RD Kozinec, 
bytovky. Nabídka č. 1: Prockert & Hynek ve výši 716.657,- Kč, nabídka č. 2: 
Martin Šustr ve výši 195.657,- Kč, třetí soutěžící se ze soutěže omluvil z kapacit-
ních důvodů. Zastupitelstvem obce byla vybrána firma Martin Šustr a současně 
pověřují starostku k podpisu smlouvy o dílo.
6. Vyvěšení záměru o prodeji části obecního pozemku p. č. 349/1 k. ú. Holubice  
o výměře 24 m2.
7. Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společ-
ností REAMIL s.r.o. za jednorázovou úplatu ve výši 10.000,- Kč z důvodu uložení 
vodovodního a kanalizačního řádu do obecní cesty p. č. 374/2 a p. č. 554 k. ú. 
Holubice.
8. Uzavření dohody o poskytnutí odměny za činnosti směřující k podpoře třídění 
komunálních odpadů se společností REGIOS a. s. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí:
Předání a převzetí ukončeného díla „nová pokládka nízkého napětí do země  
v obci Holubice“ od AZ Elektrostav a. s. Při předání nebyly zjištěny závady.

Různé:
Zastupitelstvo obce připravuje podklady pro podání nabídek od dodavatelů  
na opravu komunikace v místě vjezdu autobusů před budovu OÚ Holubice.

Poděkování našim hasičům
Rádi bychom na tomto místě předali 
velké poděkování našim dobrovol-
ným hasičům od občanů Podmoráně 
- Úholiček, zasažených letošními povod-
němi. Členové sboru dobrovolných 
hasičů z Kozince dnem i nocí monitoro-
vali hladinu stoupající Vltavy a pomáhali 
ohroženým lidem (na rozdíl od jiných 
složek záchranného systému) zdarma 
a ve svém osobním volnu.
Ještě jednou velmi děkujeme  
za pomoc těm, kteří neměli s velkou 
vodou takové štěstí jako většina  
z nás. Jsme na naše hasiče opravdu 
hrdí.                                                   EJ

Blahopřejeme jubilantům
V květnu oslavili narozeniny:
Dobranská Katarína, 92 let
Hájková Ladislava, 70 let
Kohoutek Václav, 70 let
Svátková Marta, 82 let
Šulda Jaroslav, 60 let
Tintěrová Jana, 65 let

Důrazné upozornění  
České pošty!
S platností od 1. srpna jsou plánovány 
změny ve způsobu doručování listov-
ních zásilek. Je možné, že listovní 
zásilky budou doručovat jiné – cizí 
doručovatelky. Pokud nenajdou na 
schránce ani na zvonku Vaše jméno, 
mohou být zásilky rovnou zasílány 
zpět. Proto Vám doporučujeme – 
označte své schránky a zvonky 
svým jménem! 
Nezapomeňte ani na ostatní osoby 
ve Vaší domácnosti, kterým může 
být doručována pošta a mají jiné 
příjmení. Vy, co již jména na schrán-
kách a zvoncích máte, si raději ověřte 
jejich čitelnost – i když tam jméno 
bylo, mohlo časem vyblednout nebo  
i zcela zmizet. 
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Manželé Soukupovi

Rozhovor s “Holubičkou“

Po minulém rozhovoru s panem 
Pileckým, kdy jsme podráždili Vaše 
chuťové buňky chválou dobrého 
vína, se dnes připravte na další útok 
na Vaše smysly – tentokrát potěšíme 
především milovníky dobrého 
jídla... Kam se v naší obci dá zajít na 
vskutku dobré jídlo? Jednoznačně 
do Restaurace Holubička. Od dubna 
Holubičku provozuje rodina Sou- 
kupových a restaurace se velmi 
rychle vrací ke své dřívější vyhláše-
nosti. Za rodinný klan si s námi 
povídal pan František Soukup mladší 
a jeho manželka Petra.

Hned při příchodu do Holubičky jsem 
si všimla, jak prokoukla. Vymalová-
no, kvetoucí květiny, dětský koutek. 
Bylo kolem oběda a za dobu, co jsme 
si povídali, se kolem nás vystřída-
ly na dvě desítky strávníků, kteří si 
dávali buď polední meníčko nebo  
i něco ze specialit...

„Největší pochvalou pro nás je, že lidé 
vracejí prázdné talíře. I když kolikrát 
říkají, jak máme velké porce...“, zahájil 
náš rozhovor pan Soukup, který 
společně s otcem v restauraci vaří. 
Prázdný talíř je pro kuchaře vždy 
nejlepší pochvala.

Jak funguje restaurace jako rodinný 
podnik?
V Holubičce pracuje celá naše rodina, 
která z Holubic také pochází. Maminka 
se stará o nádobí a úklid, bratr dělá 
číšníka, manželka manažerku. Funguje-
me asi jako každý jiný pracovní kolektiv,    ... pokračování na straně 4

i když jako rodina máme možná určité 
výhody v tom, že cítíme jeden vůči 
druhému větší zodpovědnost, víme, 
že se na sebe můžeme spolehnout,  
a to se jistě odráží v dobré kvalitě práce 
každého z nás. Tak to pak vnímají i naši 
návštěvníci. S ohledem na otevírací 
dobu je Holubička vlastně naším dru- 
hým společným domovem. Domovem 
plným dřiny, ale i nadšení a radosti ze 
spokojených strávníků a návštěvníků 
Holubičky.

Jak má tedy Holubička otevřeno?
Každý den od 11.00 do 23.00 hodin. 
A jak už to tak bývá, někdy je zavírací 
doba spíše orientační. 

Jak přišel nápad Holubičku provo- 
zovat?
Přes tátu, který zde pracoval dlouhá 
léta dříve. Dostal nabídku, kterou jsme 
jako rodina zvážili a rozhodli se jít  
do toho. Musím přiznat, že mně se tak 
splnil velký sen. Dříve jsme já i táta 
vařili i v Praze, většinou ve velkých  
a vyhlášených restauracích. Člověk 
získá spoustu zkušeností, může srovná-
vat a může si vytvořit představu o tom, 
jak by to sám dělal, kdyby mohl. A tohle 
vše nyní můžeme našim návštěvníkům 
nabídnout.

Neuvažovali jste o nějaké stylizaci 
Holubičky?
Ne, ani co do interiérů, ani co  
do zaměření kuchyně. Rádi necháme 
Holubičku Holubičkou. Všimla jste 
si těch keramických holubů nahoře  
u stropu?

Ne! Těch jsem si tedy nikdy  
nevšimla...
Majitel - pan Frencl - je totiž holubář. 
Proto Holubička – byť v Holubicích by 
se nabízel trochu jiný původ názvu.

Jak vypadá skladba vašeho jídelního 
lístku? 
Nejsme nijak vyhranění – na žádnou 
konkrétní kuchyni. V jídelníčku tak 
najdete vše, co mají lidé rádi, od klasik 
české kuchyně, přes steaky, pizzu, 
různé saláty až po dezerty.

Jaká jídla si tak lidé u vás dávají  
nejčastěji?
Každý den měníme polední meníčko, 
to je 1 polévka a 4 až 5 hlavních jídel, 
takže v tomto směru to nelze posoudit. 
Ze specialit jsou to ale určitě gnocchi 
se špenátem a kuřecím masem nebo 
300gramový chilli steak z krkovičky.

Jaké jsou cenové relace jídel?

Když se podíváme na nabídku poled-
ního menu, polévka za 19,- Kč, hlavní 
jídla od 78,- Kč. I s nápojem se u nás 
naobědváte do 120,- Kč. A ze specialit - 
zmiňované gnocchi stojí 120,- Kč, steak 
z krkovičky 170,- Kč. A nutno dodat, že 
naše porce jsou skutečně velké, na tom 
si zakládáme.

Nemohu se nezeptat na pivo –  
to bude jistě zajímat mnohé. Jaké 
máte a za kolik?
Čepujeme Gambrinus 10 a Kozla 11 – 
oba stojí 22,- Kč. Máme taky černého 
Kozla, což oceňují hlavně dámy, ten 
přijde na 25,- Kč.

Dříve se v Holubičce hodně dělala  
pizza. Pokračujete v tom?
Pizzy děláme, ale v menším měřítku – 
nabízíme méně druhů (cca 6).
Preferujeme širší výběr jídel, kde je 
pizza jednou z možností, ale jídelníčku 
nedominuje.

V okolních obcích některé provo-
zovny jídlo a hlavně pizzu rozvážejí.  
Neplánujete něco podobného?
Neplánujeme. Ale už se zažilo, že 
je možné zavolat, objednat si jídlo  
do krabičky a pak si na určitou hodinu 
pro ně přijet.

Na jaké číslo mohou lidé volat?
Telefon pro rezervace míst, pro domluvu 
různých akcí a oslav nebo objednávky 
jídel je: 775 241 124.

Zmínil jste akce a oslavy.
Ano – tuto možnost samozřejmě 
nabízíme. Lze rezervovat větší stůl, 
připravit tabuli, raut, zajistit uzavřenou 
společnost. Kapacita restaurace je cca 
80 míst. Každému rádi vyjdeme vstříc. 
Kromě toho ještě plánujeme pořádání 
různých akcí jako např. country večerů, 
tanečních večerů, opékání prasete  
a podobně.

Kde se o takových akcích mohou lidé 
dozvědět?
Máme svoji stránku na Facebooku 
(Restaurace Holubička), kde informu-
jeme každý den o aktuální nabídce 
poledního menu i o dalších novinkách. 
To je jedna cesta. Pak jsme třeba rozná-
šeli letáčky do schránek.
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Za Naše noviny mohu doplnit mož-
nost zveřejnění akcí v novinách, ale 
pro větší aktuálnost v zájmu svých 
občanů obec jistě vyjde Holubičce 
vstříc a pozvánky na speciální akce 
ráda zveřejní i na obecním webu či na 
vývěskách.

V poslední době se asi chodilo do 
Holubičky obdobně jako do ostatních 
zařízení v obci tak nějak „na pivo“. To 
se asi změnilo...
Myslím, že určitě. Sice tu pár štamgastů 
máme, ale většina našich návštěvníků 
přichází nebo přijíždí (auty či na kolech 
a to i ze vzdálenějšího okolí) vyloženě 
na jídlo. Tak to bývalo dříve a budeme 
rádi, když se obliba naší kuchyně  
a povědomí o ní vrátí. :-) 

Když je tedy hlavní jídlo, jak to máte 
s kouřením? K dobrému jídlu pře-
ci jen kouř z cigaret není ideálním  
doplňkem...
Je to pravda. Sám jsem sice dřív kouřil, 
ale už 6 let nekouřím. (Pozn. redakce: 
Paní Petra dodává, že je také nekuřač-
ka. Navíc se k ní v tu chvíli tulí jejich 
5letá dcerka, což mnohé vysvětluje.)
V restauraci máme kuřáckou a nekuřác-
kou část. Musím uznat, že je zde velmi 
kvalitní vzduchotechnika, tudíž se lidé 
v nekuřácké části nemusejí obávat 
„zamoření“ z části kuřácké. V nekuřác-
ké (zadní) části je i dětský koutek. 
Uvidíme, jak to bude do budoucna, když 
se má kouření v restauracích omezit 
nařízením shůry. V každém případě je 
k dispozici i zahrádka. A když mluvím 
o venkovním posezení, tak plánujeme 
vybudování dětského koutku, aby si  
k nám mohly chodit trochu odpočinout  
i maminky s dětmi. Nalákat je můžeme  
i na výbornou kopečkovou zmrzlinu.

To jistě mnozí ocení – navíc hned ve-
dle restaurace mohou děti sledovat 
koně, což může zážitek z návštěvy 
Holubičky ještě znásobit.
A nemusejí jen sledovat – mají možnost 
se i povozit na ponících a to už od  
2 let věku. To ale ne přímo u nás, leč 
u našich přátel v Pony Parku Holubice 
(více na webu pony-skola.webnode.cz).

Děkujeme za všechny informace  
a za rozhovor. Věřím, že se Holubič-
ka opět stane oblíbeným cílem na-
šich procházek či vyjížděk. Přeji vám 
za všechny naše čtenáře hodně sil, 
zdraví a elánu do každodenního ko-
lotoče a hodně spokojených vracejí-
cích se návštěvníků.                           HM

Dne 1. června se v kostele Narození 
Panny Marie v Holubicích konala již 
třetí bohoslužba od zavěšení zrestau-
rovaných zvonů do věže. 
I v pochmurném počasí jsme se sešli, 
abychom se zastavili, oživili místo 
i strávili čas v nitru sebe samého  
i se slovy pana faráře Římskokatolic-

zastávce na Kozinci, předpokládáme 
návrat cca v 17.00 hodin na stejné 
místo. V případě hodně nepříznivého 
počasí se na místě srazu rozhodneme, 
zda se akce uskuteční.  
Připomínáme, že věkově je kroužek 
skutečně bez omezení, zúčastnit se 
mohou jak dospělí bez dětí, tak rodiče  
s dětmi nebo lze děti – cca od 4 let 
výše - svěřit vedení kroužku.
Co s sebou? 
Oblečení přiměřené počasí, pevná 
pohodlná obuv pro delší vycházku, 
pláštěnka, svačina, dostatek pití, sešit 
nebo blok s pevnými deskami, psací 
potřeby.
Pro bližší informace můžete volat  
na telefon 602 669 065 nebo psát na 
e-mail: bunkrak2010@gmail.com.
Předběžné přihlašování není nutné.
Těšíme se na Vás. :-)                        HM

ké  farnosti Kralupy nad Vltavou Thlic. 
Michala Batora. 
Těšíme se, že se zde opět setkáme 
v čas adventní a opět jako minulý rok 
zapálíme adventní svíce a společně 
strávíme následující čas.

Daniela Vokounová

Turisticko – zálesácký  
kroužek podruhé

Omlouváme se všem zájemcům, kteří 
se chtěli zúčastnit první akce kroužku. 
Bohužel z důvodu deštivého počasí 
došlo ke zpoždění roznosu novin, 
a tak jste se většinou o konání akce 
dozvěděli - jak se říká - s křížkem po 
funuse... Naštěstí se někteří o kroužku 
dozvěděli z obecního webu, takže 
akce proběhla, byť za menší, ale o to 
cennější účasti. :-)
Nebylo sice moc pěkné počasí, ale 
pár kapek pro zálesáky nic nezname-
ná. Cílem byl tentokrát Erz. Ti, co se 
zúčastnili, se spolu domluvili na dalším 
setkávání. Zájem byl tentokrát hlavně  
o orientaci v mapách, ale došlo 
samozřejmě i na jiná témata.
A protože se po akci ozvalo poměrně 
hodně lidí, kteří by se bývali rádi 
zúčastnili, kdyby o ní věděli, bude to 
příště určitě ještě zajímavější. A kdy 
tedy bude příště?
S ohledem na termín vydání Našich 
novin budeme tentokrát setkání malých 
i velkých zálesáků směrovat na neděli 
23. června. Akce proběhne opět pod 
vedením „Tatíčka“ - Jana Mareše. Sraz 
bude ve 13.00 hodin na autobusové 

Bohoslužba v kostele Narození Panny Marie
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Bleší trhy na OÚ

25. května se zasedací místnost 
obecního úřadu změnila k nepoznání. 
Stoly se prohýbaly pod tíhou nabíze-
ných pokladů z útrob skříní nás všech 
:o). Bylo zde možné zakoupit šperky, 
nádobí, oblečení, hračky, bižuterii, 
elektroniku, domácí potřeby, sportovní 
potřeby, dekorace – fantazii se meze 
nekladly. Prodej se konal ve velmi 
přátelské atmosféře, někteří jej pojali  
i jako příležitost k navázání kontaktu se 
spoluobčany. Mnozí kupující se nechali 
inspirovat prodávajícími průkopníky  
k činu a již nyní si rezervovali svá místa 
na příští rok. 
Děkujeme spolku FrantiCzech za orga- 
nizaci, OÚ za poskytnuté prostory, 
prodávajícím za odvahu a kupujícím  
za návštěvu. Tak zase příště!        

AJ

FESTIVAL OF EUROPE 2013

O tom, že česko-francouzská spolu-
práce může mít různou podobu, svědčí  
i dvoudenní Festival of Europe, na 
který bylo sdružení FrantiCzech 
přizváno našimi partnerskými obcemi 
Fromont, Guercheville, Rumont, 
Burcy a Amponville. Jednalo se již  
o druhý ročník festivalu organizované-
ho sdružením COLORS OF EUROPE  
v nádherném prostředí parku pro volno-
časové a sportovní aktivity u města 
Bois le Roi  nedaleko Paříže ve dnech  
18. - 19. 5. 2013.

Přibližně dvanáct různě zaměřených 
stánků představilo evropské země 
prostřednictvím různých akcí a předsta-
vení: zazněl jazz, bulharský folklor,  
ohnivé flamenco, krakovská dechovka, 
objevily se také české loutky a zazpíval 
pěvecký sbor « Kvítek » z Loun.
Partnerství našich a francouzských 
obcí (tzv. jumellage) bylo prezentová-
no výtvarnou dílnou vedenou Magdou 
Karasovou, kde si mohli zájemci 
vyrobit náušnice z jablonecké bižuterie, 
zdobením perníčků a nabídkou plzeň-
ského piva Gambrinus. 

Tímto bychom chtěli také poděkovat  
našim přátelům ve Francii, kteří nám 
umožnili se festivalu zúčastnit, jmenovitě 
Robimu Rossler, Marii Rossler, Martině 
a Dominiku Diot, Denny a Dominiku 
Maisonnier za jejich pohostinnost, panu 
starostovi Václavu Vlkovi za propagač-

ní materiály a nakonec všem, kteří akci 
podpořili výrobou šperků, svým časem 
či napečenými perníčky.

Zájemci o účast na festivalu v roce 2014 
(zvláště vítány jsou hudební, divadelní 
a taneční skupiny) či zájemci o sponzo-
ring mohou kontaktovat sdružení 
FrantiCzech na e-mailu: FrantiCzech@
email.cz.

Na Bleších trzích bylo k mání ledacos a za rozumné ceny, třeba zde vznikla nová tradice

V šikovných rukách vznikaly náušnice  
a další šperky z korálků, k ochutnání byly 
perníčky

Co by to bylo za festival bez skupinové-
ho fota přátel.... Ještě jednou děkujeme 
za vše
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Mladí hrdinové bojovali, zatím jen pro 
radost a nikoli o srdce dívky

Výlet do ZVÍŘÁTKOVA

Tak jako každý rok, i tento se děti těšily 
na výlet. Letos jsme se jeli podívat  
do Fištrón parku ,,ZVÍŘÁTKOVA“  
v Olešné u Hořovic.
Ráno jsme se nasvačili a zkontrolova-
li batůžky, venku na nás už čekaly dva 
autobusy, kterými jsme za dobrodruž-
stvím vyrazili. Cesta do ,,ZVÍŘÁTKOVA“ 
trvala asi hodinu. Když jsme dorazili  
na místo, viděli jsme pohádkové bytosti 
- vodníka, dva šašky a rytíře, kteří nás 
po celou dobu doprovázeli. Rozdělili 
nás do dvou družstev, abychom stihli 
splnit různé soutěže, jako jsou známé 
skoky v pytlích, lukostřelba, ale i bitva 
s paličkami. Děti měly možnost shléd-
nout plno zvířátek: ovce, klokany, lamy, 
kozly, čínské nutrie, koníčky, prasátka, 
ale i divoká prasátka, kohoutky, po- 
níčky, na kterých se při doprovodu rytíře 
mohly svést.

Atletický trojboj

V pátek 24. května 2013 proběhlo 
v naší škole první kolo atletického 
trojboje. Žáci čtvrté a páté třídy měli 
možnost otestovat svá osobní maxima 
ve sportovních disciplínách: skok 
daleký, hod kriketovým míčkem a běh 
na 50 metrů. 
Trojboj začal disciplínou skok daleký, 
kde i většina sportovně nadaných děti 
má v technice provedení skoku co 
dohánět. Následující disciplínou byl hod 
míčkem. Nejlepší borci vyšších ročníku 
se často blížili hranici třiceti metrů.  
Za zmínku stojí hody sourozenců 
Čejkových a hod Adama Waltra. 

Běh na 50 metrů ukázal, že i dívky 
mohou v rychlosti konkurovat chlapcům 
a mnohdy dosahují dokonce lepších 
výkonů. Jmenoval bych zejména žákyni 
Martinou Hladíkovou ze čtvrté třídy  
a Zuzanu Lánskou z páté třídy. Velký 
dík patři kolegyni Bc. Petře Sýkorové 
za pomoc během celého sportovního 
zápolení. Jeho smyslem bylo kvalifiko-
vat šest nejlepších zástupců naší školy 
na okresní kolo atletického trojboje  
v Říčanech u Prahy. Avšak nešlo jen  
o vyhodnocení atletických výkonů 
našich žáků, ale o snahu budovat 
pozitivní vztah k atletice a k sportov-
ním ideálům.
                                     Mgr. Pavel Bartoš

Základní umělecká škola 
Libčice nad Vltavou navazuje 
na tradici výuky v Holubicích  
a přijímá nové žáky pro školní rok 
2013/14. V Holubicích se bude  
v následujícím roce vyučovat hra na kytaru. Vedle toho naše ZUŠ nabízí  
ve své hlavní budově v Libčicích výuku na bicí nástroje, cajony, dechové 
nástroje (saxofon, klarinet, trubka, pozoun, atd.), smyčcové nástroje, drnkací  
a klávesové nástroje, a také taneční, literárně dramatický a výtvarný obor. Další 
informace: www.zuslibcice.cz, kde lze také podat elektronickou přihlášku.

Dále mohly děti pohladit králíčky, 
morčátka, kachňátka. Poté děti vyslech-
ly spoustu zajímavostí o včeličkách  
a motýlech. 
Počasí nám také velmi přálo. Pak už 
nás čekalo loučení s pohádkovými 
bytostmi, vodník nám pověděl jednu ze 
svých vodnických pohádek a mohli jsme 
spokojeně vyrazit zpátky domů.
Budeme se těšit, kam nás zavede výlet 
příští rok.

Učitelský kolektiv  
MŠ Holubice

Této vosy se děti bát nemusely a ani 
jim neublížilo její žihadlo

Vodník učil děti i střílet z kuše

Kolik zvířátek poznáte vy „Velikáči“ a 
vy, dospěláci?
Malého králíčka chtěly pohladit snad 
všechny děti
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Helpík 2013 

Již pět let se naši páťáci účastní celore-
publikové soutěže Helpík. V letošním 
roce se do ní zapojilo 320 hlídek ze 164 
škol. Soutěž je rozdělena do školních, 
krajských a republikového kola, kam 
postupuje již jen 30 posádek. 
Žáci pod odborným dohledem pracov-
níků záchranné služby plní vědomostní 
a praktické úkoly, které jsou jim obodo-
vány a určují tak pokračování v dalších 
kolech. Nám se podařilo postoupit  
do krajského kola, kterého se zúčastnilo 
57 hlídek, a ve kterém jsme se umístili 
na velmi pěkném 12. místě – hlídka  
ve složení Míša Petřinová a Niky Zláma-
lová, na 3. místě Anička Hroníková a 
Kačka Vrabcová. Tím se hlídka, Anička 
s Kačkou, poprvé v historii naší školy 
nominovala do republikového kola v 
Koutech nad Desnou. Tak jsme se tedy 
předposlední víkend vypravili sbírat 
zkušenosti mezi ostřílené borce, kde 
úkoly k plnění jsou velmi, velmi náročné. 
A to i z hlediska využívání zdravotnické 
techniky, navigace k vyhledávání zraně-
ných i odvahy slaňovat se zraněným. 
Počasí nám vcelku přálo. Bylo prý 
nádherné, protože jej přivezli nováčci 
z Turska. I když nám tak pěkné nepři-
padalo. Jiná léta se však soutěž koná 

Výlet na Budeč 31. 5. 2013 

Blíží se konec školního roku, začíná 
období výletů. 
I přesto, že nám počasí letos příliš 
nepřálo, návštěvě významného  
poutního místa Budče na kráse 
neubralo. 
Sraz v 8.00 proběhl na minutu přesně. 
Cáry (doufali jsme, že řídnoucí) mlhy, 
které ovíjely obecní úřad jsme prorazili 
a vydali se po silnici směrem na Trněný 
Újezd s vírou, že mračnům unikneme. 
Účastnice a účastníci si to mašírova-
li odhodlaně a s úsměvem na rtech. 
V Trněném Újezdu jsme posvačili  
a vyslechli poučný referát o Budči, který 
si připravila Deniska N. a pokračovali  
v cestě serpentýnami do Zákolan. 

Cestou jsme vybalili dalekohledy  
a snažili se prohlédnout houstnoucí 
mlhou na protější stranu silnice, kde 
jsme tušili ceduli Zákolany. Hranici obce 
jsme minuli a v krátké chvíli „rozjasně-
ní“ se před námi vyloupl tovární komín  
s čapím hnízdem. A můj ty světe, on tam 

bude asi i čáp!!! To štěstí, ta náhoda, to 
nadšení, tak osud nám skutečně i přes 
nepřízeň počasí je nakloněn a dopřál 
nám vlastivědnou procházku prošpi-
kovat i trochou přírodovědné nauky… 
paní učitelka tasí dalekohled a kochá se 
svým krátkozrakým okem siluetou čápa, 
který se tyčí v hnízdě a jakoby tušil, že 
se stal objektem studijního zájmu se 
snad i natočil, abychom ho lépe viděli…
V tu chvíli Kuba Satrapa suše konsta-
tuje: „Vždyť je dřevěnej. Nehýbe se.“ 
Paní učitelce se nechtělo věřit, valí oko, 
pak čáp jakoby najednou ztuhl, přestal 
se hýbat a snad i zdřevěněl… Osud je 
zlý a Kuba má pravdu. Čáp je jen lživá 
atrapa – ale posuďte sami, koho by 
nezmátl???
A tak pokračujeme na Budeč. Cestou 
se vyfotíme před (skutečnou) sochou 
socialistického prezidenta Antonína 
Zápotockého, ukážeme si jeho rodný 
dům a vybíháme kopec, na kterém leží 
1118 let stojící a dosud funkční budova 
kostelíka.
Prohlédneme ji ze všech stran (tou 
dobou se mrholení proměňuje v drobný 

za mnohem horších povětrnostních 
podmínek.
Každý začátek však bývá těžký, ale  
i tak jsme se umístili na velmi pěkném  
23. místě. Získané zkušenosti a báječná 
atmosféra setkání záchranných hlídek  
z různých koutů světa, to vše bylo 
pro nás velkým zážitkem. Navíc zde 
probíhala i výtvarná soutěž o nejlepší 
ztvárnění akce a zdravotnického loga, 
ve které Anička získala 3. místo a na 
podzim bude pozvána do další výtvarné 

deštík), nakoukneme do údolí, kde 
se převalují husté závoje mlhy a 
vydáváme se na vlak, abychom utekli 
před deštěm. 
Na nádraží jsme donuceni schovat se 
uvnitř budovy, protože to, co začíná 
padat z nebe už májový deštík nepři-
pomíná ani zdaleka. Je to ale jen 
nenápadná předzvěst toho, co náš 
čeká v Otvovicích.
Vysedáme z vlaku, balíme se do 
pláštěnek a vydáváme se svahem 
na Holubice. Voda teče v proudech 
a debatu udržují již jen silní jedinci 
slovy: „Taky vám to v těch botách tak 
čvachtá?“ Ostatní jsou zádumčiví až 
trudomyslní… 
Z polí vycházíme na kůži promočení,  
a to i přes ochranné vrstvy pláštěnek  
a deštníků. 

Sláva nazdar výletu, zmokli jsme, a 
to pořádně. Proto – všem účastní-
kům 3x ZDAR, obrovská pochvala a 
obdiv, že výlet zvládli.

                                            
Petra Sýkorová,  

třídní učitelka

soutěže s mnohem náročnějším 
zaměřením. V tu dobu již nebude naší 
žákyní, ale i tak jí všichni budeme držet 
palce. 
Na závěr mi dovolte, abych jménem 
celého pedagogického sboru všem 
výše jmenovaným děvčatům poděkova-
la za velké úsilí, které přípravě věnovala 
a zároveň i za odvahu zúčastnit se tak 
náročné akce. 

                                 Jana Martínková 

Velorex jako záchranářský vůz asi nesplňuje 
normy EU, ale nikomu to nevadilo
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Kavárnička dříve narozených 
trochu jinak - o budoucnosti

Na květnovou Kavárničku dříve naroze-
ných zavítalo nemnoho seniorek, ať už 
kvůli blížící se holubické pouti, nebo 
nevlídnému počasí. 
Bylo nás sice jen 12, ale kdo přišel, 
nelitoval. Poseděly jsme si u kávičky, 
dortíků a chlebíčků, prohlédly jsme 
si prostřednictvím internetu zajímavá 
a krásná místa světa, kam by se málo 
kdo z nás mohl osobně podívat, ale 
hlavně jsme si pěkně popovídaly. 
Protože to byla poslední Kavárnič-
ka před prázdninami, mluvilo se také 
o programu pro podzimní setkávání, 
o možnostech výletů, návštěv divadel, 
přednášek a besed se zajímavými 
osobnostmi ... atd. 

Jednoduše řečeno - možnosti tady 
jsou, také díky podpoře a spolupráci 
OÚ. Jen bychom byly rády, aby nás 
příště poctilo svou návštěvou více lidí 
seniorského věku, pro které to děláme, 
aby nezůstávali sami doma a přišli 

Holubičtí fotbalisté ve fi nále 
boje o okresní přebor

V době, kdy půjdou Naše noviny 
do tisku, budou mít před sebou 
Holubice poslední utkání letošní 
sezóny. 
Ve chvíli, kdy noviny čtete, nejspíš 
již víte, jak to celé dopadlo – jestli se 
nám podařilo v sobotu porazit doma 
Jinočany a zajistit si tak postup 
do okresního přeboru. 
Věříme, že můžeme našim fotbalis-
tům pod vedením trenéra Jiřího 
Šarlingera gratulovat! 
V každém případě děkujeme všem 
fanouškům za úžasnou podporu 
a těšíme se na příští ročník.

Jak jsme hráli:
Holubice – Zbuzany B: 3:0 
(kontumace pro neúčast soupeře)
Velké Přílepy - Holubice: 2:5 (0:3)  
Branky: 3x Valtr Jiří, Bejr, Prilepski
Holubice – Třebotov: 6:3 (3:2) 
Branky: 4x Valtr Jiří, Blažek, Bejr
Středokluky –Holubice: 1:10 (1:3) 
Branky: 7x Valtr Jiří, Prilepski, 
Fassman, Krejčí
Kazín – Holubice: 2:3 (1:0)  
Branky: 2x Bejr, Valtr Jiří
Holubice – Jinočany: ???          HM

mezi své vrstevníky. Vždyť bychom 
svými programy mohli konkurovat 
mnohem větším klubům důchodců 
ve městech. Již dnes máme v knize 
návštěv záznamy lidí z Kralup, Turska, 
Velkých Přílep, Zákolan, Kladna, Prahy 
a dokonce i ze Švýcarska. Po celou 
dobu existence Kavárniček (letos je to 
již pátý rok) se na jejich pořádání podílí 
stálý kolektiv našich seniorek, kterým 
patří za jejich ochotu a spolupráci 
pro ostatní opravdu velký dík. 

Protože je zde již zřejmá únava, 
hledáme mezi našimi spoluobčany 
další, kteří budou v budoucnu ochotni 
nám pomáhat, a pokračovat tak 
v dobré věci pro ostatní. Zájemci se 
mohou informovat i přihlásit u asistent-
ky starostky - sl. Pavly Podrabské nebo 
v knihovně u paní Věry Bittnerové. 
Pro představu co od takové spoluprá-
ce očekáváme… Např. uspořádat 
půldenní autobusový zájezd třeba 
na zámek dá opravdu plno práce, 
a aby se výlet mohl uskutečnit, je potře-
ba autobus naplnit, zde mají možnost 

Datum Název akce Typ akce Místo konání

29. 6. 2013 
od 20:00 hod.

TYP taneční zábava Letní parket Holubice

5. 7. 2013 
od 13:00 hod.

Sportovní den akce pro děti Fotbalový stadion

3. 8. 2013 
od 20:00 hod.

Harlej koncert, zábava Letní parket Holubice

31. 8. 2013 
od 20:00 hod.

TYP taneční zábava Letní parket Holubice

7. 9. 2013 
od 20:00 hod.

Diskotéka taneční zábava Letní parket Holubice

nám pomoci i mladší lidé (samozřej-
mě za pomoci a spolupráce s členkami 
klubu a OÚ). Potřebujeme také řidiče 
či řidičky, kteří by byli ochotni nám 
občas dovézt naše hosty, samozřejmě 
za úhradu.
Také bychom uvítaly, kdyby se našly 
další ochotné ženy, které by (rovněž 
za úhradu nákladů) pro naše Kavárnič-
ky něco upekly či udělaly chlebíčky. 
Jak vidíte, pro toho, kdo by nám chtěl 
pomoci, se nabízí celá řada možností.
Věřte, že není pro nás, co tato odpole-
dne připravujeme, větší odměny, než 
když vám účastníci setkání řeknou, že 
to bylo zajímavé, prostě prima. A hosté 
že k nám opět velmi rádi přijedou. My si 
jen přejeme, abychom se všichni opět 
a v hojném počtu ve zdraví sešli. 

Klub důchodců Holubice přeje 
všem pěkné prožití letních měsíců - 
doufejme, že i počasí nám bude přát 
- a se seniory po prázdninách zase 
nashledanou! 

                                   Za klub důchodců, 
Eva Šárová a Věra Bittnerová

TJ Sokol Holubice Vás srdečně zve
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Malý pomocník u vodní váhy přidává 
svou trošku do mlýna
Špatně počítal víčka při jejich směně 
za bonbóny a následoval trest...

Každé družstvo muselo nashromáž-
dit co největší počet víček, které jim 
pak byly proměněny za sladký poklad. 
Složitost úkolů byla přizpůsobena 
věkovým možnostem soutěžících dětí.
Nezapomnělo se ani na nejmenší děti, 
kterým byly připraveny zvláštní soutěžní 
úkoly (poznávání zvířátek, hledání 
pokladu, lovení kytiček, skákání v pytli).
Do soutěžních týmů se přihlásilo 
celkem 167 dětí. Všechny týmy soutěži-
ly s velkým nasazením a sportovním 
duchem. Všichni soutěžící byli nakonec 
odměněni dárkovou taškou. 
Zakončení Dětského dne bylo tradičně 
provedeno rozsypáním bonbonů  
po louce, které si děti mohly dle libosti 
sesbírat. 
Velké poděkování patří všem „strážcům“, 
kteří byli přítomni na stanovištích, díky 
kterým probíhaly veškeré soutěže  
bez větších komplikací.
O doprovodný program bylo postaráno 
třemi skákacími hrady, které sponzo-
roval Obecní úřad v Holubicích, dále 

byla přítomna vojenská technika 
Horní Přítočno (zde si děti mohly 
prohlédnout vojenskou techniku a 
svézt se v přistavených vozidlech),  
SDH Roztoky, které zapůjčily hořící 
domeček, kde si děti mohly vyzkoušet 
uhašení domku), dále byly přistaveny 
houpačky, skákací trampolíny, zorbin-
gové koule ve vodě a mnoho dalšího.
O občerstvení bylo jako vždy v hojné 
míře postaráno – děti dostaly zdarma 
k soutěži pitíčko, buřta a sušenku. 
Klasické občerstvení bylo zajištěno  
v postavených stáncích, kde bychom 
rádi touto cestou poděkovali za výborný 
servis Janě Hrubešové st., manželům 
Houdovým, Nikole Škramlíkové, Míše 
Machové, Štěpánce Macháčkové, Janě 
Hrubešové ml. Speciální poděková-
ní patří Dušanu Janekovi za vynikající 
domácí guláš.
Podtrženo a shrnuto, Dětský den se 
vydařil, přálo i počasí, díky němuž 
mohly proběhnout naprosto všechny 
soutěže. Děkujeme našim dobrým 
duším, které se ve velké míře podílely 
na přípravě tohoto Dětského dne 

... pokračování ze strany 1 – Romaně Petřinové a Markétě Pilecké. 
Dále děkujeme i všem ostatním, kteří 
se podíleli na přípravě i celém průběhu 
Dětského dne.
Velké poděkování patří i sponzorům: 
Luděk Burian – ADAC PNEU, Mycí 
linka Černý Vůl - Jan Šulc, Restau-
race Holubička, Zdeněk Procházka, 
Autobusová doprava Slezák, Lidl, 
FM Logistic Tuchoměřice, Kadeřnic-
tví Martiny Pudilové, Klimat – Karel 
Převoz, Balon servis, Vinotéka Provi- 
nium – Pavel Pilecký, OÚ Holubice, 
Česká zemědělská farma MILLER – 
Jan Miller, Autodoprava – Jan Kocián, 
Bohemia Chips Otvovice, ASA Úholičky, 
OÚ Úholičky, Smíšené zboží – Marta 
Helebrantová, Cukrárna Tomáš – Velké 
Přílepy a další drobní sponzoři, kteří 
přispěli hlavně sladkostmi pro děti.

PS: Již nyní se velmi těšíme na další 
Dětský den……copak asi pro děti 
přichystáme?
No, nechte se překvapit. ;)

 Ivana Kaňková,  
SDH Kozinec

Nabírání vody do „panáků“ pro plnění 
disciplíny vodní váha

Atrakce vodní zorbing

Závěrečná vědomostní zkouška 
soutěžících

Běh poslepu s vodiči

Hledání správného klíče k zámku od truhly

Plížením - plazením vpřed
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Zpráva z jednání OÚ Holubice 
se zástupci Policie ČR a Obec-
ní policie Koleč

Jednání proběhlo za účasti paní starost-
ky Bc. Evy Ježkové, nprap. Mgr. Jarmily 
Hoffmannové a npor. Mgr. Milana 
Maršálka z Obvodního oddělení Policie 
ČR v Libčicích a stržm. Zdeňka Pazdery 
z Obecní policie Koleč.
Hlavním tématem jednání bylo zjištění 
míry kriminality v naší obci za rok 
2013 a domluva dalšího vzájemného 
postupu všech zúčastněných stran.
Jednoznačným cílem jednání je zajistit 
maximální bezpečnost našich občanů.
 
Situace
V poslední době se začalo mluvit  
po obci o nárůstu kriminality a opět se 
objevily projevy vandalismu.
Ze statistik Policie ČR (se kterými 
ale obce bohužel běžně nejsou nijak 
systémově seznamovány) vyplývá, že  
od začátku roku bylo na území naší 
obce spácháno 26 trestných činů,  
5 přestupků (včetně porušení obecní 
vyhlášky o volném pohybu psů), bylo 
uloženo 21 blokových pokut (včetně 
pokut za špatné parkování) a došlo  
ke 3 dopravním nehodám.
Co se týče trestných činů na území 
Holubic a Kozince: 9x došlo ke 
vloupání do domů a bytů, 8x k odcizení 
motorového prostředku, 2x došlo  
ke krádeži pohonných hmot, nechybělo 
podvodné jednání, výtržnictví, zanedbá-
ní povinné výživy a bohužel ani ublížení 
na zdraví.
Na Obecní policii Koleč byl z Holubic 
hlášen pouze 1 případ, a to ztracený 
pes.
Obecně nelze mluvit vyloženě  
o nárůstu kriminality, statistiky vyka- 
zují určité vlny. Předpoklad, že míru 
kriminality ovlivnila amnestie, nelze 
nijak doložit a na statistických číslech 
se změna ani nijak výrazně neprojevi-
la. (Velká část amnestovaných je prý  
již zase zpátky za mřížemi...) 
Policie často zná problémové osoby  
ve svém regionu, zná jejich „speciali-
zace“, a proto jakmile dojde k události  
s jejich „modem operandi“, jdou najisto. 
Druhá věc je, že málokdo pak končí 
ve vazbě a ve vězení... A třetí věc jsou 
osoby z jiných regionů – proto je dobré 
všímat si pohybu neznámých osob  
či podezřelých aut.
Co je ale významným problémem – 
lidé často různé události na policii 
vůbec nehlásí, protože nevěří, že by se 
něco vyřešilo, nemají v policii důvěru, 

považují to předem za ztrátu času. 
Podle odhadů jde až o 80 % událostí. 
Což je velká škoda, protože pak policie 
nemá o problémech v regionu přehled 
a nemůže zajistit nápravu. Na menších 
obcích přitom taková náprava je reálná 
– mnohem více než třeba v Praze.

Praktický příklad z Libčic – v podstatě 
po každém víkendu byla v obci spoušť 
způsobená vandaly. Policii se ale 
podařilo do boje s výtržníky aktivně 
zapojit občany tak, že vždy, když se 
někde objevila podezřelá skupina osob 
(např. hlučná skupina po opuštění 
hospody), v tu chvíli upozornili lidé 
policii telefonem a ta okamžitě vyslala 
na místo hlídku. Byť se zatím nic 
„špatného“ nedělo, hlídka osoby zkon- 
trolovala, zapsala si jejich údaje – to 
vše v zájmu prevence vandalismu,  
pro přehled o osobách, které se po obci 
pohybují, a pro celkovou bezpečnost  
v obci. Když se to takhle několikrát 
opakovalo, horká krev ochladla a 
vandalismus z obce prakticky vymizel. 
A to hlavně díky tomu, že si občané 
uvědomili, že mohou pomoci. Anonymně 
a bez jakýchkoli problémů. 

V otázce bezpečnosti jednoznačně  
není nad prevenci - i kdybyste policii 
dali vědět nějaké své podezření, které 
se nakonec ukáže jako neopodstat-
něné, nikdo Vás nebude popotahovat 
za výjezd hlídky, protože každý takový 
výjezd je součástí prevence a posiluje 
jak důvěru občanů, tak upozorňuje 
potenciální pachatele na fakt, že by 
mohli „narazit“.

Hlavní je skutečně nezůstat lhostejní.

A co je ještě hodně důležité, nezavdávat 
nikomu zbytečně příležitost. Nenechá-
vat cenné věci pobertům na dosah, 
uvědomit si, že třeba i odemčené 
(ba kolikrát i nastartované) auto před 
vchodem do domu může v okamžiku 
zmizet... 
Co je třeba zajímavé: byť máte 
bezpečnostní dveře, nestačí, že jsou 
zavřené, nemají zvenku kliku a je třeba 
i klíč v zámku - musíte je zamykat, 
aby skutečně plnily svou bezpečnostní 
funkci. 
A samozřejmě je nutné také zavírat 
okna, kterými by se případný zloděj 
snadno mohl dostat do bytu či domu. 
Máme tu jednoho specialistu na taková 
otevřená okna, který ani neřeší, jestli 
pod oknem zrovna náhodou někdo 
nespí...

 
Řešení 
V každém případě se v souvislosti  
s událostmi posledního období policie 
více zaměří na hlídkování – kont-
rolu veřejného pořádku v obci,  
a to jak v denních hodinách, kdy býva-
jí lidé v práci, tak především v nočních 
hodinách. Obecní úřad průběžně hlásí 
rizikové akce v obci, na které se policie 
následně zaměřuje (především na jejich 
závěr, kdy lidé z akce odcházejí) – to 
funguje již dlouhodobě a dobře.
Co se týče dopravních přestupků, 
dlouhodobým problémem v obci je 
nedodržování rychlosti – policie se nyní 
více zaměří na Holubí háj, především 
ulice Lesní a Platanovou včetně provo-
zu v obytných zónách. 
Druhým problémem je parkování mimo 
vyhrazená místa – jen malá část občanů 
si platí parkování na veřejném prostran-
ství. Ostatní se tak vystavují problému 
ze strany obce i policie. Pokud někdo  
ze sousedů opakovaně parkuje na Va- 
šem pozemku či chodníku, není nic 
snazšího, než se obrátit s tímto problé-
mem na Policii ČR. Toto přesně je typ 
problémů, které lze v měřítku naší obce 
poměrně snadno vyřešit a občanům tak 
pomoci.
Díky jednání dojde k prohloubení 
spolupráce mezi Policií ČR v Libči-
cích a Obecní policií Koleč, což může 
významně přispět k řešení trestných 
činů v rámci celého regionu.
 
A co můžete dělat Vy?

Co mají vlastně lidé dělat, pokud 
se například stanou svědky něčeho 
podezřelého či přímo nějakého trest-
ného činu? Je velmi rizikové snažit 
se zasahovat na vlastní pěst. Vždy je  
na místě okamžitě volat policii  
a ideálně podezřelou osobu, pachate-
le či např. jeho vozidlo vyfotit (mobil 
i s funkcí fotoaparátu máme většinou 
všichni po ruce). Nikdo se nemusí bát 
nějakého následného řízení či problémů. 
Prvořadá by pro nás v tu chvíli měla být 
bezpečnost naše a našich sousedů.

Jaké jsou kontaktní telefony  
pro takové případy?
Lze volat na linku Policie ČR 158 nebo 
112 – hlášení se dostane na Obvodní 
oddělení do Libčic. 
Přímo do Libčic je možné volat  
na dozorčí službu s nepřetržitým 
provozem: 602 306 515, případně‚ 
na pozemní linku 974 882 730.
Je možné volat i Obecní policii Koleč, 
jejíž hlídka může být v kritickou chvíli 
nablízku – telefon je 725 612 626. 

Zpracovala: HM
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vína bílá
 suché     65,-Rulandské šedé 

 polosuché 65,-

 polosuché 65,-

 suché     65,-

 Pálava
      Neuburg

Tramín červený
Chardonnay  polosuché 65,- 

růžová a červená

Hibernal
Muškát ottonel

polosladké  65,-

 polosladké 65,-

Merlot 
Zweigeltrebe

Syrah
Merlot
Rubinet

Modrý portugal
 polosuché 65,-Frankovka
 polosladké 65,-

 suché     65,-13 %alk.
 suché     65,-
 suché     65,-

růžové polosladké     65,-
růžové polosuché 65,-

stále ještě
-Novoroční cuvé  polosladké 65,-

Kubova
Stále každý čtvrtek u večerky

19:30-20:00h

www.sykora-vino.czkaždý 20. litr zdarma !
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Era hypotéka
Chcete nízké úrokové sazby? 
Refinancujte s námi!

Refinancujte svoji hypotéku, půjčku na bydlení 
nebo úvěr ze stavebního spoření.

• Výhodná úroková sazba od 2,79 % p. a.,
• bez dokládání příjmu,
• zdarma odhad nemovitosti.

WWW.ERASVET.CZ 
ERA jE obChodní ZnAčkA čSob

ImRICh LenaRčIč
obchodní manažer 

Tel.: 737 201 275
E-mail: ilenarcic@csob.cz

Sleva 10 % na pergoly, altány a schody.


